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2019-06-18 

IGEko asanblada 

21 guraso 

- Kontseiluko laburpenena berrikusi. 

- Kontseilua. 

 - Zuzendaritza aldaketa.  

 - Chromebookak.  

- Batzorde mistoa eratzea txostena egiteko.  

 - Jantokia.  

 - Insonorizaziorako teknikoak etorri dira eta ez dirudi pentsatu 

bezain erraza. Txosten tekniko bat egin behar da.  

- Bizikidetza inkestaren konklusio nagusiak.  

- Geltokia. Udaletxeko plenora joan baino lehen prestatu behar 

gara kontseiluan eta euskotrenekin hitz egin.  

- Batzordeak eguneratu.  

- Abesbatza konfirmatu barik. 

 -Eskolaz kanpoko jarduerak.  

- Antolatu behar dira datu berriak (email, postontzi, app.).  

- Kapoeira ezin da lehen hezkuntzan eguerdian egin.  

 - Yoga eguerdirako. 

- Yoga eskaintzaren aldaketaren arrazoiak plazaratzen dira.  
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- Eguerdiko jarduerak desigualdadeak sortzen dituzte. Ikuspuntu 

aldaketa egin behar da ume guztientzako jarduerak eskainiz. 

Familiekin hitz egin behar da. 

- Urtxintxarekin egiten diren euskera eskolak oso garestiak dira 

baina emaitzak onak dira.  

- IGEko kuota igo?  

- Arteskola (oso merkea).  

- Eguerdiko jarduerak lasaigarriagoak izatea ona da umeen 

erritmorako.  

- Dekalogoari garrantzia eman.  

- Jardueretan ebaluaketak egin.  

- IGEk familiekiko hurbiltasuna landu behar du. IGEko gelan txandak 

antolatu.  

- Diruzaintza: Orekatuta. 

- Mugikortasun urriko pertsonentzako aparkalekua txarto erabiltzen 

da.  

- Eskola bideak: Gida eginda dago baina eskolarako sarbideak oso 

arriskutsuak dira (autobusak, tranbia, kotxeak)  

- Jaia: Datorren urtean talde bat eratu behar da kurtso bukaerako jaia 

prestatzeko. 

  

Gure lanari buruz gehiago jakin nahi baduzu hurrengo asanbladara 

gonbidatzen zaitugu. 
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18-06-2019 

Asamblea del AMPA 

21 madres y padres 

-  Repensar lo de los resúmenes de los consejos. 

- Consejo. 

 - Cambio de dirección. 

 - Los Chromebook.  

-  Crear una comisión mixta para realizar el informe diagnóstico. 

 - Comedor. 

 - Han venido los técnicos para insonorizar y parece no ser tan 

fácil. Hay que hacer un informe técnico.  

- Principales conclusiones de la encuesta de convivencia. 

- Antes de ir al pleno del ayuntamiento nos tenemos que 

preparar en el consejo, y hablar con euskotren. 

- Actualizar la lista de los integrantes de las comisiones. 

- Coro por confirmar. 

- Actividades extraescolares. 

- Hay que reorganizar los datos nuevos (email, buzón, app). 

- No se puede hacer capoeira, al mediodía, en primaria. 

 - Yoga para el mediodía. 

- Se aclara el porqué de los cambios en la oferta de yoga. 

- Extraescolares del comedor como foco de desigualdades. Hay 

que dar un giro a la perspectiva y buscar actividades 
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poblacionales para integrar a todo el alumnado. Importante 

hablar con las familias. 

- Las clases de euskera que se dan con Urtxintxa suponen un 

gran desembolso, pero dan buenos resultados. 

- ¿Subir cuota del AMPA? 

- Arteskola (muy económico). 

- Promover actividades más relajantes al mediodía para bajar el 

ritmo. 

- Darle importancia al decálogo. 

- Hacer evaluaciones de las actividades.  

- El AMPA necesita trabajar la cercanía con las familias. Organizar 

turnos en la sala del AMPA. 

- Tesorería: Equilibrado. 

- Hacer hincapié en que no se invada la plaza para personas con 

movilidad reducida. 

- Caminos escolares: La guía está hecha pero los accesos a la escuela 

son muy peligrosos (autobuses, tranvía, coches…). 

- El año que viene hay que crear un grupo para organizar la fiesta de 

fin de curso. 

 

Si quieres saber más sobre nuestro trabajo te invitamos a la próxima 

asamblea. 

 

 


